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واکنش وزیر بهداشت به ماجرای مسمومیت پزشکان در شیراز
وزیر بهداشت درمان و آموزش پزشکی در واکنش به مسمومیت الکلی جمعی از پزشکان در شیراز گفت: ما انتظارمان این است وقتی دانشمندان و

عالمانی داریم که خودشان عوارض را میبینند خودشان به آن عوامل استناد کنند، وقتی میگویند عالم بدون عمل همین است.

به گزارش سایت خبری پرسون، بهرام عینالهی درباره مسمومیت الکلی اخیر برای جمعی از پزشکان در شیراز گفت: کلا در علم پزشکی مصرف ۲ دو چیز را
همه عالمان پزشکی انکار میکنند و من هم جدا از مسائل شرعی صحبت میکنم. امروزه میگویند بسیاری از بیماریها ناشی از مصرف سیگار است و
میگویند تقریبا تمام اعضای بدن میتواند از مصرف سیگار دچار عارضه شود و متاسفانه میبینیم بعضیها سیگار میکشند و بعضیها خودشان ممکن

است جزو پزشکان باشند، الکل هم همین طور است.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خاطرنشان کرد: الکل هم جدا از مسائل شرعی از نظر پزشکی یکی از عواملی است که بسیاری از بیماریها را
ایجاد میکند، به خصوص میتواند در کبد عوارض بسیار زیادی داشته باشد. در رشته خود ما که چشم پزشکی هستیم؛ الکلهایی که استاندارد نیستند و

ناخالص هستند باعث کوری میشوند که به آن الکل متانول میگویند در واقع الکل چوب این کار را انجام میدهد.

وی با بیان این که ما انتظارمان این است وقتی دانشمندان و عالمانی داریم که خودشان عوارض را میبینند خودشان به آن عوامل استناد کنند، عنوان
کرد: وقتی میگویند عالم بدون عمل همین است؛ بنابراین نه تنها در مورد جامعه پزشکی بلکه درباره مردم هم استفاده از الکل میتواند عوارض بسیار
زیادی ایجاد کند، عمر افراد را کوتاه میکند و میتواند بیماریهایی را در درازمدت داشته باشد، به خصوص بیماری کبدی را میتواند به وجود بیاورد که

آینده بدی را رقم بزند.

عینالهی با اشاره به این که وزارت بهداشت وظیفهاش این است که اطلاعرسانی کند، گفت: وزارت بهداشت میتواند بگوید این عوارض وجود دارد، ولی
حالا اگر کسی سیگار میکشد ما عوارضش را میگوییم، انتخاب خودش است، الکل هم همین است و ما حتما میگوییم مردم عزیزمان استفاده نکنند

برای اینکه عوارض درازمدتی دارد.


